

With floating lightness, driving hooks and melodic heights, Say Yes Dog show the musical development of their brilliant electro pop. Following their interstellar tour with the "Voyage" album in 2019, paying tribute to the retro-futuristic sounds of synth-pop, SYD have returned to their creative sanctuary in Berlin to forge a new musical odyssey. With great anticipation for their upcoming album set to launch in early 2024, the pack is hitting the road once again this November. Nine intimate and intense shows spread out over Germany and Europe, they are howling their way to your ears with a tantalizing preview of what's to come in 2024. Get ready to embark on a new journey with them where dancing is very much still allowed!

Mit schwebender Leichtigkeit, treibenden Hooks und melodischen Höhenflügen kündigen Say Yes Dog ihre Rückkehr an, um die musikalische Entwicklung ihres brillanten Elektropops zu zeigen. Nach ihrer interstellaren Tour mit dem Album „Voyage“ (2019), das den retro-futuristischen Klängen des Synth-Pops Tribut zollt, sind SYD in ihr kreatives Heiligtum nach Berlin zurückgekehrt, um eine neue musikalische Odyssee zu schmieden. In großer Vorfreude auf ihr kommendes Album, das Anfang 2024 erscheinen soll, gehen SYD diesen November auf Tour. Neun intime und intensive Abende, die einen Ausblick geben auf den neuesten Sound der Drei und einem musikalischen Versprechen für 2024: Es darf noch immer getanzt werden!